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Protokollet justerat  

 

Datum …………   Datum……………… 

 

 

…………………            …………………… 

Louise Lindström   Pia Olsson 

ordförande     justerare  

 

 

 

1. Val av mötesordförande  
Louise valdes till mötets ordförande och öppnade 

mötet. 

 

2. Val av protokolljusterare 
Pia valdes till protokolljusterare. 

 

3. Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkändes.  

 

4. Föregående mötes protokoll  

Föregående protokoll lades till handlingarna. 

 

5. Inför stadsdelsnämndens sammanträde den 23 

november 

Linus gick igenom föredragningslistan. Rådet har 

först idag fått alla underlag till nämndens 

sammanträde. 

 

Rådet önskar yttra sig om följande: 

Ärende 3. Boulebana i Observatorielunden 

Rådet tycker det är ett bra förslag. Boule är en 

sport som passar många personer trots en 

funktionsnedsättning och understryker att det är 

viktigt med god tillgänglighet.  

 

Ärende 4. Redovisning av utredning om att 

överta parkskötseln i egen regi   
Rådet har tagit del av ärendet och frågor om en 

eventuell lösning enligt alternativ B, som ska 

utredas närmar, skulle innebära ökade möjligheter 
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för arbetstillfällen för människor med 

funktionsnedsättningar.  

 

Ärende 5. Fyllnadsval till Norrmalms råd för 

funktionshinderfrågor 

Rådet har tagit del av ärendet. 

 

Ärende 7. Sammanträdesdagar för Norrmalms 

stadsdelsnämnd 

Rådet har tagit del av ärendet. Rådet behåller 

ordningen med att ha möte måndagar, tio dagar 

före nämndens sammanträde. Mötesrum Lövsalen 

vid foajén bokas för rådets sammanträden.  

 

Ärende 9. Stockholms stads trygghets- och 

säkerhetsprogram  

Rådet instämmer i förvaltningens förslag. Viktigt 

uppmärksamma funktionshinderaspekterna. 

 

Ärende 10. Skolprogram 

Rådet ser att funktionshinderaspekterna 

uppmärksammats och instämmer i förvaltningens 

förslag.  

 

Ärende 11. Detaljplan för Väduren 10 

Ärendet har en bra beskrivning av tillgänglighet. 

 

 

6. Synpunkter på remisser 

Rådet har möjlighet att lämna synpunkter på 

remisser i samband med att ett tjänsteutlåtande tas 

fram. Enligt överenskommelse är rådets 

ordförande och vice ordförande uppsatta på 

sändlistan så de får kännedom om alla remisser 

samtidigt som de sänds till den avdelning som ska 

bereda tjänsteutlåtandet. Rådet avgör sedan vilka 

remisser man önskar lämna synpunkter på.  

 

Offentliga rum -  Förslag till komplettering till 

framkomlighetsstrategi. Dnr 2017/650-1.5.3. 

Rådet ser remissen som viktig. Då 

handläggningstiden är kort kommer ordförande 
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författa en text i samråd med rådets medlemmar 

vilken kan tillställas handläggaren.  

 

7.  Verksamhetsplan (VP) 2018 

Rådet har inte haft möjlighet att gå igenom 

tillgänglighetsaktiviteterna i årets 

verksamhetsplan och därför inte kunnat föreslå 

uppdateringar av dessa inför VP 2018.  

 

Samia redogör för huvuddragen  

i förslag till budget för 2018. Där betonas bl.a. 

hälsofrämjande insatser, samarbete med andra 

aktörer, bemötandefrågor samt barnperspektivet. 

Utbyggnadstakten av bostäder för personer med 

funktionsnedsättning ska fortsättningsvis öka och 

möjligheterna att komma i arbete ska öka. Något 

som också kommer återspeglas i nämndens VP 

2018. Viktigt följa FK:s tolkning av regler för 

personlig assistans. Förvaltningen inväntar stadens 

reviderade program för delaktighet vilket kommer 

under 2018.  

 

Rådet påminner om vikten av att synliggöra 

funktionshinderfrågor i VP 2018. 

Vid planering av nybyggnation ska 

funktionshinderrådens kompetens användas. 

Nyanlända – etablera socialt stöd för dessa. Den 

första servicebostadsenheten i Hagastaden, med 

12 lägenheter, öppnar i vår.  

  

8. Bevakningslistan 

Uppdaterades. 

 

9. Övriga frågor 

Samtalsrummet som Maskrosbarn inredde för 

samtal med barn, ungdomar och deras föräldrar 

kommer uppföras även på S:t Eriksgatan 117. 

Rådets sammanträde avslutades med att rådet 

besökte samtalsrummet.  
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10. Möteslokalerna och möteshandlingarnas 

tillgänglighet  

Var tillfredställande.  

 

11. Mötets avslutande - nästa möte 

Ordförande avslutade mötet och tackade 

deltagarna. Nästa sammanträde är måndag den  

4 december 2017 i förvaltningens nya lokaler på 

S;t Eriksgatan 117 eller Norra Stationsgatan 61 

(tillgänglig entré) 

 


